尺寸: 105X142mm

材质: 100G铜版纸-单色双面印刷



黑金钢万向支架

产品特征:

产品说明书(PG-9158)

- 1. 本产品是一款桌面多功能万向支架,大夹口设计,适用于N-Switch及尺寸在130-220mm 范围内的手机与平板电脑。
- 2. 底座采用防滑垫装置,摆放稳定,稳固耐用。
- 3.360度任意旋转,随意调节角度,支撑杆高度/角度可调节,舒适角度随意调整。
- 4. 夹子内侧有软胶垫片保护,不会对数码设备造成损伤。
- 5.适用各种场景,看直播/追剧/办公/学习/视频/玩游戏。

使用说明:







注意事项:

- 1.请不要把本产品放在潮湿或高温地方存储;
- 2.不要敲击、摔打、刺穿、或试图去分解本产品,以免对产品造成不必要的损害;
- 3.使用本产品时请确保设备与支架已装配到位.
- 4.非专业人员请勿拆卸本产品,否则不在售后保修服务内:



Dark King Kong All-Direction Desk Mount User manual (PG-9158)

Product Features:

- This product is a multifunctional all direction desk mount with large size stand.
 Application devices: N-Switch / mobile phones /tablets (Size range from 130 220 mm).
- 2. The base adopts designed with an anti-skid cushion, which is stable and durable.
- 3. 360 degree free rotation, can adjust any angel / height as you want.
- 4. There is soft rubber inside the shelf, which will not cause harm to the device.
- 5. Suitable for a variety of occasions such as watching Live show/TV show/video, use for working/learning/playing games.

Instructions:







Notice:

- 1. Please do not store this product in wet or high-temperature place;
- 2. Do not knock, beat, puncture, or attempt to disassemble the product to avoid unnecessary damage to the product;
- 3. When using this product, please make sure that the electronics devices and desk mount are assembled.
- 4. Non-professionals should not disassemble this product, otherwise it will not be covered in the after-sales warranty service;